

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS



Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*

Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear Parents,

We are very proud of our seniors as they are in the mountains or around Kaohsiung participating in their Senior Volunteer Project. They have been working very hard preparing lesson plans for teaching the elementary school students some English. Mr. Beverage and two college professors from the USA that teach at our Summer Writing Institute are chaperoning the groups. Ms. Rock and Dr. Farrell have been visiting each group all week and are very impressed with the great things happening at each location.

The tuition and lunch invoices for next semester will be sent home by students for the Elementary School (PK-G5) on May 27. The tuition and lunch invoices for Middle and High School students will be sent home next week by post mail. The invoice deadline is August 15, 2016. Please do not miss it. You can also find the lunch menu and notice for next semester at our website-www.kas.tw.

Have a nice weekend!

Dr. Farrell
Ms. Rock
Mrs. Peters

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

親愛的家長您好：

準畢業生們本週到山上的國小或是高雄市區完成他們的畢業志工服務，準畢業生們非常的認真，他們為山上國小的小朋友們準備英文課程的教材，並且教導他們英文。Mr. Beverage和兩位暑期寫作的老師 - 從美國聘請的大學教授 陪同準畢業生們一起完成本年度的志工服務。Dr. Farrell和Ms. Rock分別到各個組別去拜訪，也對各組的表現留下非常深刻的印象。

小學部-(PK-G5)下學期的學費單及午餐單會在5月27日由學生帶回家。至於中學及高中部學生下學期的學費單及午餐單會以郵寄的方式在下周遞送給您。繳費截止日期為2016年8月15日，請您不要錯過。您可以在學校網站(www.kas.tw)上搜尋到下學期午餐說明及菜單的相關訊息。

祝週末愉快！

Dr. Farrell

Ms. Rock

Mrs. Peters